

國立清華大學電機工程學系誠徵專任教師數名

一、國立清華大學電機工程學系（含電子工程研究所、通訊工程研究所、光電工程研究所）誠徵教授、副教授、助理教授，需求相關領域(但不限於)如下：

1	Analog/Digital/RF architecture and circuit designs, Signal processing and AI/ML for acoustic/visual/biomedical/cognitive/robotic applications, Power system, Power electronics and green energy, Quantum computing and communication
2	AI/ML for communications, Communications for AI/ML, Integrated sensing and communications, Non-terrestrial networks, Optimization theory, Advanced technologies for next-generation communications
3	3D CMOS process and devices, Nanoelectronics, Nano-photonics, MEMS and BAW/SAW technologies, Memory and CIM technologies, Quantum and qubit technologies, IoT devices, Secure chip and PUF technology, Sensor and detector technologies, BCD power and wide band gap devices, RF and SOI devices, Millimeter-wave and antennas techniques, THz technologies, Neuromorphic computation, Biomedical electronics, Biotechnology, Bioelectronics and bio-sensor
4	Optical metrology for semiconductors, Green photonics, Photonics for defense, Quantum technologies, Lasers, Optoelectronic devices

二、【應徵資料】：合乎上述條件者，且具備優異學術發展潛力者，請備以下資料 email 至 recruit@ee.nthu.edu.tw：

***收件截止日(含推薦信)：113.01.17(最早起聘日：113.08.01)**

*以下所需資料，請各成一個 PDF 檔

(寄件主旨範例：應徵國立清華大學電機工程學系專任教職-xxx 博士

檔名範例：1. xxx 博士申請資料-申請信函；2. xxx 博士申請資料-個人履歷表)

1) 申請信函（需註明應徵職級及學術專長領域）

2) 個人履歷表（需含學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄、可開授之課程及其規劃）

3) 未來五年研究計畫簡述

4) 學位證件影本及成績單（均含大學及研究所）

5) 研究成果代表作影本

6) 推薦信三封（須由推薦人直接寄出並含推薦人之簽名，可以紙本掛號郵寄或 email 寄至 recruit@ee.nthu.edu.tw）

7) 其它有助審查資料

【聯絡電話】：03-5731150

【傳 真】：03-5715971

【E-mail】：recruit@ee.nthu.edu.tw

Faculty Openings

The Department of Electrical Engineering (including the Institute of Electronics Engineering, the Institute of Communications Engineering, and the Institute of Photonics Technology) at National Tsing Hua University is inviting applications for faculty positions at all levels (professors/associate professors/assistant professors) including (but not limited to) the following areas :

1	Analog/Digital/RF architecture and circuit designs, Signal processing and AI/ML for acoustic/visual/biomedical/cognitive/robotic applications, Power system, Power electronics and green energy, Quantum computing and communication
2	AI/ML for communications, Communications for AI/ML, Integrated sensing and communications, Non-terrestrial networks, Optimization theory, Advanced technologies for next-generation communications
3	3D CMOS process and devices, Nanoelectronics, Nano-photonics, MEMS and BAW/SAW technologies, Memory and CIM technologies, Quantum and qubit technologies, IoT devices, Secure chip and PUF technology, Sensor and detector technologies, BCD power and wide band gap devices, RF and SOI devices, Millimeter-wave and antennas techniques, THz technologies, Neuromorphic computation, Biomedical electronics, Biotechnology, Bioelectronics and bio-sensor
4	Optical metrology for semiconductors, Green photonics, Photonics for defense, Quantum technologies, Lasers, Optoelectronic devices

Please prepare the following required application materials and email the electronic files to recruit@ee.nthu.edu.tw.

*Application deadline (including the reference letters):

January 17, 2024 (The hiring period starts from August 1, 2024).

*Please note that the application materials should be provided separately as individual PDF files.

Example of email subject line: "Application for Faculty Positions in NTHUEE-Dr. (name)"

Example of file names: 1. Dr. (name) application material- letter of application 2.

Dr. (name) application material- curriculum vitae

- 1) A letter of application (which should clearly indicate the position you apply for with a list of your research interests)
- 2) A curriculum vitae including the candidate's education background, research interests, research achievements, publication list, and teaching interests
- 3) A research plan statement (5-year prospect)
- 4) Photocopies of degree certificates and transcripts
- 5) Photocopies of major publications and research achievements
- 6) Three reference letters (which should be sent directly from referees and should contain referees' signatures) can be mailed to our department or emailed to recruit@ee.nthu.edu.tw
- 7) Other helpful materials

【Tel】 : 03-5731150

【Fax】 : 03-5715971

【E-mail】 : recruit@ee.nthu.edu.tw



教師徵聘公告

國立清華大學生命科學暨醫學院誠徵研究所與學士後醫學系專任助理教授(含)以上教師數名

起聘日期: **2024年8月1日**

延聘條件:

1. 具博士學位且有博士後研究經驗。
2. 能與本院教師形成整合性教學或研究團隊者;能支援大學部教學者優先考慮。
3. 研究專長符合下列領域之一:

研究所教職(依筆畫排序)(依中文筆畫排序)

- | | |
|--|--|
| ◆ 分子生態及演化學 Molecular ecology and evolution | ◆ 系統神經科學 Systems neuroscience |
| ◆ 分子醫學 Molecular medicine | ◆ 計算生物學 Computational biology |
| ◆ 代謝生物學 Metabolic biology | ◆ 感染生物學 Infection biology |
| ◆ 生物資訊與結構生物學 Bioinformatics and structural biology | ◆ 精準醫學 Precision medicine |
| ◆ 合成生物學 Synthetic biology | ◆ 其他生命科學、醫學科學相關領域 Other Life science- and medical science-related fields |

學士後醫學系教職(依中文筆畫排序)

- | | |
|--|--|
| ◆ 胚胎學與人體結構(解剖)學 Embryology & human structure (anatomy) | ◆ 醫學人文與醫學教育 Medical Humanities and Medical Education |
| ◆ 數據科學、醫學資訊或人工智慧 Data Science, Medical Informatics or Artificial Intelligence (AI) | ◆ 醫學生化學 Medical Biochemistry |
| | ◆ 醫學生理學 Medical Physiology |
| | ◆ 藥理學 Pharmacology |

申請截止日期: **2024年1月2日**

申請方式與應備資料:

應徵者請將 (1) 應徵函、(2) 履歷(含著作列表)、(3) 個人資料表、(4) 研究成果簡述、(5) 研究與教學計畫與 (6) 博士證書影本之電子檔(PDF格式為佳)於截止日期前寄交

recruit@life.nthu.edu.tw。郵件主旨請註明「教職申請-申請者姓名」。另需三封推薦信,應由推薦人寄交上述郵件地址。本院資料請見 <https://cls.site.nthu.edu.tw/>。若有任何疑問,歡迎致

電子郵件到 recruit@life.nthu.edu.tw



Faculty Position Announcement

The College of Life Sciences and Medicine at National Tsing Hua University (NTHU) is pleased to announce that it is seeking applications for several faculty positions at all levels for the Graduate School and School of Medicine.

Position Start Date: August 1st, 2024

Qualifications:

1. Applicants should hold a Ph.D. degree with experience in postdoctoral research.
2. Priority will be given to candidates capable of forming integrated teaching or research teams with our faculty members and supporting undergraduate teaching.
3. Applicants should have a research specialty in one of the following fields:

For the positions in the Graduate School (listed in alphabetical order)	
<ul style="list-style-type: none">♦ Bioinformatics and structural biology♦ Computational biology♦ Infection biology♦ Metabolic biology♦ Molecular ecology and evolution♦ Molecular medicine	<ul style="list-style-type: none">♦ Precision medicine♦ Synthetic biology♦ Systems neuroscience♦ Other Life science- and medical science-related fields
For the positions in the School of Medicine (listed in alphabetical order)	
<ul style="list-style-type: none">♦ Data Science, Medical Informatics or Artificial Intelligence (AI)♦ Embryology & human structure (anatomy)♦ Medical Biochemistry	<ul style="list-style-type: none">♦ Medical Humanities and Medical Education♦ Medical Physiology♦ Pharmacology

Application Submission Deadline: January 2nd, 2024

How to apply:

To apply, please email the following documents (preferably in PDF format) to recruit@life.nthu.edu.tw: (1) a cover letter, (2) curriculum vitae (including a publication list), (3) personal information form, (4) statement of research achievements, (5) statement of research and teaching plan, and (6) a photocopy of your Ph.D. diploma. In the subject line of your email, please use "Applicant for Faculty Position – Your name". Three reference letters are also required and should be sent by the referees directly to the same email. For additional information about our college, please visit <https://cls.site.nthu.edu.tw/>. For inquiries, please contact us at recruit@life.nthu.edu.tw.

國立清華大學資訊工程學系

誠徵師資

申請截止日：113/1/15 前

國立清華大學資訊工程學系擬增聘數名具有下列專長之專任教授、副教授或助理教授：big data, machine learning, social networks, cloud computing, human-computer interaction and user experience, computer networks, IC design and automation, multimedia, databases, artificial intelligence, natural language processing, algorithms, information security或其他資訊相關領域。歡迎具有資訊科學/工程或電機相關博士學位，對教學、研究有高度熱忱之學人申請。

申請資料：

1. 申請信函（需註明應徵職級及學術專長領域）。
2. 個人履歷表（需含學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄、可開授之課程及其規劃）。
3. 學位證件影本及成績單（含大學及研究所）。
4. 研究成果代表作 3 篇。
5. 推薦信 3 封。
6. 其它有助審查資料。

請將應徵資料提供至：

1. 電子檔 寄至：recruit@cs.nthu.edu.tw or
2. 紙本 以掛號郵寄至：
中華民國臺灣 30013 新竹市光復路二段 101 號
國立清華大學資訊工程學系 王廷基主任 收

聯絡資訊：

電話：(03)5714787，傳真：(03)5731201，Homepage: <http://www.cs.nthu.edu.tw>

說明：

- 應徵者於 6 月 30 日之前提出申請，起聘日為隔年的 2 月 1 日。
- 應徵者於 12 月 31 日之前提出申請，起聘日為隔年的 8 月 1 日。

國立清華大學外國語文學系 徵聘專任教師啟事

徵求項目	助理教授以上專任教師 預計 2024 年 2 月 1 日起聘
工作性質	從事研究、指導論文、教授本系專業領域及語言技能課程
應徵資格	具國內外語言學/應用語言學相關領域博士學位。優先考慮「言談分析、語用學、語料庫語言學、語意學」領域。
申請文件	履歷表 推薦函至少兩封（說明研究能力，可由推薦人直接 Email 至本系） 學位證明影本 教授資格證明或聘書影本（曾在大學任教者） 著作目錄 五年內學術代表作 可開授課程名稱(必備一份最擅長任教科目授課大綱) 其他有利申請之文件
申請截止日期	2023 年 3 月 31 日

※ 以上文件請以電子檔寄給劉助理(meichun@mx.nthu.edu.tw)。

推薦函請推薦人直接寄給劉助理。

※ 經本系系教評會初選通過者，將被邀請演講。

若有問題詢問，請打電話：(03) 571-8657

或 e-mail: 劉助理(meichun@mx.nthu.edu.tw)

本系網址：<http://www.fl.nthu.edu.tw>

應徵資料恕不退件，謝謝！

Full-time Position

Department of Foreign Languages and Literature

National Tsing Hua University, Taiwan

The Department of Foreign Languages and Literature at National Tsing Hua University is inviting applications for positions at the rank of assistant professor or higher in the following areas of specialization: Linguistics or Applied Linguistics (preferable areas of specialty: Discourse Analysis, Pragmatics, Corpus Linguistics, Semantics)

Starting Date: **February 1, 2024**

National Tsing Hua University is a research-focused institution located on a spacious wooded campus one hour outside of Taipei. We welcome applicants with a PhD in linguistics or applied linguistics who can bring intellectual flexibility and a commitment to research productivity. Major responsibilities for these positions include teaching in the applicant's areas of specialization; teaching language skills courses; supervising graduate students; and pursuing an active research program. The salary of the successful candidate will be based on rank and experience, and will also include generous starting funds, a housing allowance, health insurance, and an annual bonus.

Applications should include (1) curriculum vitae; (2) at least two letters of recommendation, emphasizing research achievements and/or potential; (3) proof of previous academic employment (if applicable); (4) photocopy of Ph.D. diploma; (5) list of publications; (6) copies of publications within the past 5 years; (7) sample course outlines and list of courses you can offer; (8) other relevant supporting materials such as transcripts, and, if applicable, evidence of effective teaching.

Please email an electronic copy of the above documents to our assistant Ms. Liu at meichun@mx.nthu.edu.tw

The recommendation letters should be emailed to our assistant directly from the referees.

Short-listed candidates will be interviewed and invited to give a talk.

Application Deadline: **March 31, 2023**

If you have any inquiry, please email our assistant Ms. Liu at: meichun@mx.nthu.edu.tw

Or call +886-3-571-8657

For further information, please see <http://www.fl.nthu.edu.tw>

國立清華大學語言學研究所 徵聘專任教師公告

資格：具博士學位或即將取得博士學位者

職位：助理教授（含）以上

名額：一名

研究領域：理論語言學（核心領域：音韻學、句法學、語音學、歷史語言學等）

教學及服務：開設研究所及大學部課程（全部或大部分課程以英語授課）、指導研究生學位論文、學生輔導、協助本所行政事務等。

申請資料：

1. 個人簡歷及重要著作
2. 博士學位證書影本（國外學歷者，需附上駐外館國外學歷驗證正本）
3. 推薦信三封
4. 研究方向及教學能力之說明
5. 可開授課程之簡述
6. 請於截止日期前將上述資料 PDF 檔寄至：huichuanhsu@mx.nthu.edu.tw 許慧娟所長
（不接受紙本申請）

申請截止日期：2023 年 8 月 28 日

預定起聘日期：2024 年 2 月 1 日

連絡電話：03-5718615（語言所秘書：黃小姐）

傳真電話：03-5725994

Job Rank: Open

Specialty Areas:

Theoretical linguistics (Core areas: Syntax, Phonology, Phonetics, Historical Linguistics, etc.)

Description:

Applications are invited for an open-rank tenure-track position in theoretical linguistics, appointed by the Graduate Institute of Linguistics, National Tsing Hua University, Taiwan. Subfield is open, but experience in interdisciplinary research is strongly preferred and special consideration will be given to candidates who interface with the research of current faculty members in NTHU linguistics. Applicants should have a PhD degree or be very close to finishing it.

Duties Include:

1. Teaching undergraduate-level and graduate-level courses
2. Lecturing in English in most or all courses
3. Student consulting and research advising
4. Administration work

Application should include:

1. CV and major publications
2. Photocopy of your PhD diploma (applicants must have the diploma in hand by the time of appointment; your diploma must be notarized by the Taiwan embassy, consular office, representative office, and other MOFA accredited agencies in your country)
3. Three letters of recommendation
4. A cover letter explaining your research interests and teaching capacity
5. A description of courses you have taught and/or propose to teach

Application Deadline: August 28, 2023

Position Available: February 1, 2024

Please send a PDF file/package of your application material to the email address indicated below. DO NOT send a hard copy. All application material (including the recommendation letters) must be in the PDF format and emailed to the contact email address. The recommendation letters can be included in the application package or sent separately to the contact email address.

Contact:

Professor Hui-chuan Hsu

Email: huichuanhsu@mx.nthu.edu.tw

徵才公告網址：<https://reurl.cc/4jM4Vj>

國立清華大學幼兒教育學系誠徵助理教授(含)以上專任教師(收件截止時間：112年8月30日)

國立清華大學幼兒教育學系誠徵助理教授(含)以上專任教師(收件截止時間：112年8月30日)

徵才單位	清華大學幼兒教育學系
職稱	助理教授(含)以上專任教師1-2名
收件截止時間	112年8月30日
起聘日	2024年2月1日(112學年度第2學期)起聘
資格條件	<p>一、具博士學位者。</p> <p>二、具幼兒課程與教學、行政與領導、發展科學、兒童與家庭、教師專業發展、健康保育、幼兒科技與科學教育等相關領域專長。</p> <p>三、具有幼兒園教學與輔導相關實務經驗尤佳。</p> <p>四、學術研究表現優良者。</p> <p>五、符合國內專科以上學校教保相關系科認可辦法第六條之教保專業知能課程任教學科專長，及可教授相關課程者尤佳。</p> <p>六、能以全英文授課者尤佳。</p> <p>七、其他可強化說明個人研究能力、教學成果、產業連結、國際化經驗及跨領域專長之佐證資料。</p>
應徵資料 (除著作目錄單獨呈現外，其餘資料請依序合併為一完整PDF檔。)	<ol style="list-style-type: none"> 1. 教師應徵資料表及個人履歷。 2. 博士學位證件影本(本國人持國外學歷者需經臺灣駐外使館/代表處認證)。 3. 代表著作至多10篇，需附上全文。 4. 著作目錄清單(包含已出版、已接受(附接受函))，同步註明論文發表之期刊所收錄之資料庫(例如：SSCI/SCI或TSSCI)、所屬學術領域(例如：JCR Web: Education and Educational Research)與排名、Impact Factor相關資訊以及作者序(第一作者/通訊作者)。 5. 曾擔任主持人之研究計畫或參與之研究計畫(須註明計畫主持人)清單。擔任主持人之研究計畫需另呈現研究計畫成果之摘要內容(中文：1000字或英文500字內)、主要研究成果清單等。參與之研究計畫，需另呈現個人對研究計畫之主要貢獻。 6. 曾獲得國內外獎項或榮譽之清單，並簡要說明(中文：300字或英文200字內)。 7. 曾於各大專校院教授之課程或可授課之課程名稱，及其課程內容說明(含課程概述、授課大綱及參考書目)。 8. 可以全英文講授教育相關科目者，請附課程內容說明(含課程概述、授課大綱及參考書目)。 9. 得提供推薦函兩封(請郵寄至：300新竹市南大路521號 國立清華大學南大校區幼兒教育學系)。 10. 其他助審資料。
交件方式	<p>意者請於112年8月30日下午5時前將應徵資料PDF檔1份(請依序合併)、著作目錄PDF檔1份、教師應徵資料表Word檔1份E-mail至：gdece@my.nthu.edu.tw (信件主旨：應徵清華大學幼兒教育學系專任教師-應徵者姓名)，並將推薦函郵寄至：300新竹市南大路521號 國立清華大學南大校區幼兒教育學系。</p>

Faculty Positions Available in the Department of Early Childhood Education, National Tsing Hua University, Taiwan

Department	Department of Early Childhood Education, National Tsing Hua University, Taiwan
Position	Assistant Professor and above
No of Vacancies	1-2
Application Deadline	August 30, 2023 before 5pm (Taiwan time)

Beginning time	The earliest time for employment is February 1, 2024
Qualification	<ol style="list-style-type: none"> 1. Receiving a doctoral degree. 2. Having expertise in curriculum and instruction in early childhood education, educational administration and leadership, developmental sciences, child care and family studies, teacher professional development, early educational technology and science education or other fields. 3. Priorities are given to those who <ol style="list-style-type: none"> (1) have experiences in teaching and supervising preschools/kindergartens. (2) can offer courses related to preservice early childhood teachers or child care providers (3) can offer courses in English. 4. An outstanding researcher. 5. Applicants may submit any supporting documents of outstanding performance, such as research, teaching, collaboration with industry, international collaboration, and interdisciplinary expertise.
Required Documents (please combine all electronic files in order into one PDF file, except the publication list)	<ol style="list-style-type: none"> 1. Application Form for Faculty Position and curriculum vitae. 2. A copy of the doctoral degree diploma. <p>※The diploma received in countries other than Taiwan should be authenticated by the corresponding Taiwan representative office in each country. Please complete the procedure by yourself according to the documentary authentication guidance of the Ministry of Foreign Affairs in Taiwan.</p> <ol style="list-style-type: none"> 3. Representative works: Published papers or books. 10 items at most. Full text of your representative works are needed. 4. A publication list: The list contains two parts: published and accepted (acceptance letters are needed) publication. The list should be noted with the journal indexing databases (e.g., SSCI, SCI, TSSCI), academic fields (e.g., JCR Web: Education and Educational Research), ranking, impact factor, and <i>authorship</i> (e.g., <i>first, corresponding author</i>) 5. A research project list (noted as PI or co-PI): Provide abstracts of the projects (less than 500 words) in which you are the PI. Provide your contribution in projects that you work as a co-PI. 6. A list of rewards or honors with brief explanation (200 words). 7. A list of courses and syllabi that you have offered in Universities. 8. A list of courses and syllabi that you can offer in English in our department. 9. Two recommendation letters(Optional): sent by the recommenders through email to the Recruitment Committee in our department. 10. Other supporting documents.
How to apply	<p>If you are interested in this position, please email a PDF file of your application materials, a PDF file of your publication list, and the application form to gdece@my.nthu.edu.tw before 5 pm on August 30, 2023 (Taiwan time). Please write in the subject line of the email, "Applying for the faculty position in Dept. of ECE, NTHU- OOO (Name)"</p>

NTHU GDE

TEL : 03-5715131 Ext.73202,73203 FAX : 03-5264014

E-Mail : gdece@my.nthu.edu.tw

地址：300 新竹市南大路521號



Powered by RulingDigital

造訪人次：3486137